

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: Mandag 20.10.2025

Tid: 14:15-16:00

Sted: R90

Tilstede: Sigve, Eirik, Juliane, Evie, Sondre, Cornelia, Ole Marius, Postkom

Forfall: Håkon

[Saksnr.] Sak

Ansvarlig

[1] Godkjenning av dagsorden

Alle

[2] Ris og ros

Alle

- Ris otto for rar smak
- Ros til Ukerevyen!
- Ros til alle som bakte kake i forrige uke
- Ros til TV -aksjonsløp som samlet inn 48 300 kr

[3] Orienteringssaker

Alle

RRT fra stillingene

Leder: Uken som har vært nå sku være ta igjen skole uke siden vi ikke hadde noen prosjekter, men så klarte man å bli skikkelig syk og har vært så å si sengeliggende siden! Kjipt å ikke være med på møtet i dag, men har troa på at Sigve har kontroll! <3

Nestleder: Endelig skal jeg være ordstyrer. Makta ligger i mine hender. Jeg har veldig lite peiling på hva som skal gjøres.

Gøy uke, Ukerevy og ølbrygging og litt sånt! Klarte også på en eller annen måte å glemme en 4K øving.

Faddersjef/sekretær: HEr står det bra til, veldig hyggelig med Ukerevyen forrige uke. Koste meg også på pikekyss, Ka2 og Dagny i helgen. Ellers er det litt krangling med Arealkontrakt på realfagsbygget ift bokskap, men det er fint å få kranglet litt. Endelig kommet meg litt inn i rutiner så det njutes det også.

Økonomiansvarlig: livet er et rot om dagen og alt på to-do lista tar ti ganger så lang tid som vanlig føles det som. Prøver å fortsatt nyte hverdagen og revy forrige uke var megakoselig! Raser inn med utlegg fra Bedex, så har nok å gjøre om dagen som økonomiansvarlig også:)

Bedriftskontakt: BedEx kjempesuksess!

Arrangementssjef: Joulebhør kjempesuksess!

Koordinator: Tenkte jeg skulle ha en rolig helg å få tatt igjen litt, slik ble det ikke. Ukerevyen var nice da!

Blestesjef: Går i rutineoppgaver for det meste. Blitt forkjølet.

To-do fra sist

Skatteetaten

Dessverre ingen oppdatering

Challanges veldedighet

Styret diskuterer forskjellige utfordringer de kan gjennomføre når spesifikke pengemål nås på auksjonskvelden. De kommer fram til at noe som involverer løping kan være aktuelt, og blir også enige om at det kan være hensiktsmessig å arrangere det før Planch uka (2-8 mars).

Kostyme julekort

Ikke relevant

Prokom bilde julekort

Ikke relevant

Spleis til TV-aksjonen

Har blitt opprettet og samlet inn rundt 6500 kr.

Valg av Tidtager

Ole Marius

[4] Saker

Alle

SKE workshop

Eirik[2]

Styret er nødt til å ha en workshop for planlegging av SKE og må derfor bestemme et tidspunkt. Eirik lager en Whentomeet.

Salg av jub merch og Nabla-merch

Eirik[2]

Gammel jubileums merch skal selges på kontor-tid mandag 27.10.2025. Det blir også henting/kjøp av bestilt Nabla merch når dette kommer om ca 2 uker.

Registrering av ødelagte bokskap

Eirik[2]

Det er satt i gang en prosess for å evaluere bruken av bokskapene som Nabla og HC administrerer. I den forbindelse skal Nabla levere en rapport om dagens bokskap. Rapporten skal inneholde en vurdering av om bokskapene slik de brukes i dag faktisk er nødvendige, samt en oversikt over eventuelle skader eller slitasje på skapene.

Bakgrunnen for dette er et ønske om å finne ut hvor stort behovet egentlig er for bokskap, og samtidig vurdere om de skapene som finnes i dag bør oppgraderes, repareres eller eventuelt byttes ut.

Som en del av prosessen blir det også avholdt et møte mellom Nabla og HC, der rapportene fra begge linjeforeningene legges fram og diskuteres. Målet er å komme fram til en felles og gjennomtenkt konklusjon om hvordan man bør gå videre med bokskapene framover.

NV-gangen prosjekt

Sigve[5]

På forrige NV-linjeledermøte ble det fremmet et forslag om å male dørene til linjeforeningskontorene i NV-gangen, for å gi gangen et mer personlig og innbydende preg. Det viser seg imidlertid at dette er en sak som tidligere har vært forsøkt gjennomført uten hell. Allerede i november 2023 ble forslaget tatt opp til diskusjon, men den gangen ble det avslått på grunn av hensyn til brannklassifisering og vedlikehold.

I forbindelse med avslaget ble det likevel foreslått at man kunne starte et annet prosjekt som bidrar til å «løfte» NV-gangen, uten å male selve dørene. Dette prosjektet var ment å inkluderes i tiltaksplanen for 2024, men ble aldri fulgt opp. Da saken nå ble tatt opp på nytt, foreslo Espen Fjærvik at det kan være aktuelt å forsøke å gjennomføre et lignende tiltak i år.

Styret besluttet derfor at Nabla bør komme med forslag til hva som kan gjøres for å pynte opp eller skape et mer personlig preg i gangen. Styret vil i den forbindelse idemylde mulige løsninger og involvere relevante undergrupper, som for eksempel Kontorkom, for å samle inn flere ideer.

Dato for joulekortfotografering

Sigve[1]

Ikke relevant

Varslingsystem

Postkom[5]

Postkom har ferdigstilt arbeidet med et nytt varslingsystem. På nettsiden er det foreløpig kun én felles varslingsfunksjon som går til både styret og Postkom, men det virker som styret fungerer som hovedmottaker av varsler. Postkom ønsker derfor grønt lys til å samarbeide med Webkom for å gjøre nødvendige endringer i løsningen.

Målet med oppdateringen er å skape en tydeligere forskjell mellom Postkom og styret, slik at det blir enklere å forstå hvem man kan varsle til, og i hvilke situasjoner. Planen er å legge inn informativ tekst som forklarer hvilke saker de ulike instansene håndterer, etterfulgt av separate knapper for varsling til hver av dem. Hovedendringen innebærer altså at det skal komme tydeligere fram hva Postkom er, og hvilke typer saker man kan varsle om til dem.

I tillegg må Postkom oppdatere informasjonen om tillitsvalgte på nabla.no. De har også gjort endringer knyttet til frister og til hvordan varsling kan foregå anonymt. Dette arbeidet koordineres parallelt mellom Postkom og styret.

Til slutt påpeker Postkom at det nye varslingssystemet bør informeres om og få bred oppmerksomhet, slik at alle medlemmer er klar over hvordan de kan varsle og hvem de skal kontakte.

[5] Eventuelt

Alle

- Skriv inn her

[6] Fremover **Alle**
- Debatt om kjernekraft!!

[7] Kritikk av møtet **Alle**
- Litt vel useriøst møte

[8] Workshop ! **Alle**